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Protokoll från årsmöte 10 april 2019 i Österledskyrkan 
 
Samorganisationens ordförande Sören Gozzi hälsade alla hjärtligt välkomna. Speciellt 
välkomnade blev Jan Ask UPS, och dagens underhållare, Staffan Klingspor, som inledde 
årsmötet med dragspelsmusik i olika genrer och sång på flera språk, väldigt underhållande. 
 Jan Ask fortsatte mötet med att bl.a. berätta om att Roger Jo Linders efterträdare, Kenny 
Jansson ÄLF nu har fortsatt med handlings-programmet för Äldrevänlig stad, som har varit 
framflyttat ett tag. Handlingsprogrammet måste nu antas om vi ska uppnå en Äldrevänlig 
stad 2020-2022. 
  Han informerade även om att det saknas SÄV-ombud på tio olika boenden. UPS hjälper till 
att utbilda de som vill bli SÄV-ombud. Äldreombudsmannen, Helene Stenlund, tycker att SÄV 
har stor betydelse. ÄLF har börjat diskutera om att de kanske vill vara med i SÄV, men denna 
verksamhet ska nog vara på ideell nivå. 
  Vi fick även information om träffpunkten Storgatan 11, som UPS driver. Det är ca 24 000 
som besöker träffpunkten per år. Ägaren har berättat att lokalerna kommer att renoveras 
inom en snar framtid. Det har även inträffat en del incidenter där den senaste tiden, mest på 
fredagar då det är lite personal på plats, polisen är inkopplad på fallet. 
  I möten med ÄLF, OSN och ÄLN har det diskuterats om att även trygghetsboenden ska bli 
biståndsbedömda. UPS tycker att det räcker med att vårdboenden är det. Inför kommande år 
ska det bli besparing inom äldrevården och det är oroväckande, för äldrevården behöver mer 
anslag. Socialstyrelsen har gjort en enkätundersökning om hur äldrevården upplevs. Den 
visar att i Uppsala finns det svagheter under riksgenomsnittet. Kommunen har andra siffror 
som underlag så det är svårt att nå en balans när siffrorna är olika. Det skulle vara bra om det 
fanns en konsumentupplysning om boendena för nu är det svårt att välja, det är nästan som 
ett lotteri om vilket boende man får. 
   
 
§ 1 Mötets öppnande. 
 Ordförande Sören Gozzi öppnade mötet. 
 
§ 2 Upprop av röstberättigade deltagare och fastställande av röstlängd. 

Enligt närvarolistan deltog 34st föreningsombud, 9st från samorganisationens styrelse 
och 2st från valberedningen. Närvarolistan gäller som röstlängd. 

 
§ 3 Beslut om mötets stadgeenliga utlysande. 
 Beslutades att mötets utlysande varit enligt stadgarna. 
 
§ 4 Fastställande av dagordning. 
 Dagordningen fastställdes. 
 
§ 5 Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
 Mötet beslutade att välja Jan Ask till ordförande och Inger Olsson som sekreterare. 
 
§ 6 Val av protokolljusterare tillika rösträknare. 

Mötet beslutade att välja Ulla Hjelmqvist, Vattholma och Tommy Forsberg, Fålhagen 
som justerare tillika rösträknare. 
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§ 7 Verksamhetsberättelse. 
 Ordförande läste upp rubrikerna därefter godkändes verksamhetsberättelsen i sin 
 helhet. 
 
§ 8 Ekonomisk redovisning. 

Birgitta föredrog redovisningen och efter en fråga om den goda ekonomin lades den till 
handlingarna. Sören förklarade den goda ekonomin att det är ett sparade inför 
kommande medlemsrekrytering samt ev. en ny aktivitetsresa. 
 

§ 9 Revisionsberättelse 2018. 
Revisor Gösta Wahlund föredrog berättelsen och föreslog att styrelsen beviljas 
ansvarsfrihet och att årets resultat överförs till ny räkning. 

 
§ 10 Beslut om ansvarsfrihet 2018. 
 Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet i enlighet med revisorernas förslag. 
 
§ 11 Behandling av inkomna frågor. 

En fråga har inkommit från PRO Svartbäcken beträffande samorganisationens uppgift 
enligt stadgarna. Bilaga 1. 
Samorganisationens svar på inkommen fråga. Bilaga 2. 
 

§ 12 Styrelseinformation. 
Agneta rapporterade från Aktivitetsresan den 14-15 mars med Viking Lines och 
Högbergs buss. Det var 348 personer med på resan och ett flertal deltagare har visat 
sin uppskattning efter resan via mail, telefonsamtal etc. Många vill att en sådan här 
resa ska återkomma nästa år. Hon berättade även om Polenresan som ska gå av stapeln 
den 25 juni. Ett flertal anmälningar har redan inkommit. 
 

§ 13 Val av styrelse och övrigs förtroendevalda. 
 Valberedningens förslag är enligt följande: 
  
 Ordinarie ledamöter: 
 Agneta Darberg Bälinge ordförande 2 år nyval 
 Birgitta Erixon  Grafiska kassör 1 år kvar 
 Inger Olsson Vaksala-Danmark sekreterare 2 år nyval 
 Ingegerd Wåhlin Storvreta studieorganisatör 1 år fyllnadsval 
 Harald von Schlippenbach Vattholma 1 år kvar 
 Lars-Gunnar Borg Posten 2 år omval 
 Håkan Ekström Svartbäcken 1 år fyllnadsval 
 
 Ersättare: 
 Tommy Darberg Bälinge 1 år omval 
 Laila Jansson Vattholma 1 år omval 
 Vivi Kihlström Norra Hagunda 1 år nyval 
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 Revisorer: 
 Gösta Wahlund Byggnads 1 år omval 
 Ove Brundin Grafiska 1 år omval 
  
 Revisorersättare: 
 Gunilla Larsson Bälinge 1 år omval 
 
 Valberedning: 
 Ing-Marie Eriksson Kungsängen 1 år omval, sammankallande 
 Ulla Hjelmqvist Vattholma 1 år omval 
 Sören Gozzi Fålhagen 1 år nyval 
  
 Mötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 
 
§ 14 Avtackning. 

Sören Gozzi har beslutat att avsäga sig sitt uppdrag som ordförande i 
samorganisationen. Han avtackades med en fin blombukett och applåder. 
 

§ 15 Avslutning 
Samorganisationens nya ordförande, Agneta Darberg avslutade årsmötet med att tacka 
mötesordförande Jan Ask med ett par påskljus.  
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Inger Olsson 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
Jan Ask Tommy Forsberg  Ulla Hjelmqvist  


